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前言

随着我国改革开放的不断向前推进，旅游事业也越来越兴旺地发展起来。
尤其是近些年来，来自世界各地的客人涌向中国，试图揭开这块辽阔土地的神秘面纱，从而了解中国
悠久的历史，以满足其难以诠释的好奇和幻想。
具有悠久而又丰富历史的中国，一直为自己无数的历史遗迹和文化遗产感到自豪。
几乎在中国的每一个地方，人们都能欣赏到各种神奇的景观，以及世代相传的故事和神话。
在中国人民的辛勤努力下，中国在各个方面都发生了翻天覆地的变化。
从经济、文化、教育，到生活、娱乐和休闲，人们都在尽情地享受着国泰民安、和谐安睦的生活。
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内容概要

《用英语说中国-民俗》分为5章，每一章分别针对一个特定的主题，即人生礼仪、日常生活民俗、中
国传统节日、民间活动与艺术、社会组织民俗。
针对具有中国特色的习俗文化，每一章重点介绍它们的起源、历史、具体内容以及与之相关的文化和
社会背景。
《用英语说中国一民俗》以民俗作为一扇重要的窗口来帮助国内外朋友更好地了解中国。
　　《用英语说中国-民俗》语言平实，内容风趣，并配有大量精美的插图，使读者能够轻松愉快地领
略中国民俗的奥秘与魅力。
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章节摘录

Features of the Shadow Puppet ShowShadow puppetry wins the heed of an audience by its lingering music,
exquisite sculpture, brisk color and lively performance.One mouth tells stories of thousands of years; a pair of
hands operates millions of soldiers. This is how the shadow puppeteer works. Nicknamed the busiess of the five, Q
shadow puppet troupe is mode up of five people. One operates the puppets, one ploys Q horn, a  horn, and a
yueqin , one plays banhu fiddle, one is in charge of percussion instruments, and one sings. This singer assumes all
the roles in the puppet show, which of course is very difficult. That is not all; the singer also ploys several of the over
20 kinds of musical instruments in a puppet show. These ancient musical instruments enhance the effect of this
ancient folk art.The stage for shadow puppet is a white cloth screen on which the shadows of fiat puppets are
projected. Shadow puppet looks similar to pQper-cut except that their joints are connected by thread so that they
can be operated freely. The scene is simple and primitive; it is the consummate performance that attracts the
audience. For example, a puppet con smoke and breathe out a smoke ring under the control of the operator. In
one drQma, as a maid sits in front of a mirror, her reflection in the mirror matches her Qctions. The operator plays
five puppets at the some time, each of which has three threads. Ten fingers handle 15 threads.
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编辑推荐

《用英语说中国:民俗》语言平实，内容风趣，并配有大量精美的插图，使读者能够轻松愉快地领略中
国民俗的奥秘与魅力。
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